
 PESE KÄDET AINA KUN TULET KOULUUN, KOTIIN, ENNEN RUOKAILUA JA WC-KÄYNNIN JÄLKEEN.
JOS ET VOI PESTÄ, KÄYTÄ KÄSIDESIÄ.

ÄLÄ MENE SAIRAANA  KOULUUN TAI YLEISÖTILAISUUKSIIN. 

AIVASTA TAI YSKI PAPERINENÄLIINAAN JA HEITÄ NENÄLIINA ROSKIIN. MUISTA PESTÄ KÄDET.

MUISTA NÄMÄ JA KAIKKI ON SILLOIN OK. 

JOS OLET KIPEÄ

PYSY KOTONA JA LEPÄÄ. 

ÄLÄ KÄTTELE.



PIDÄ RIITTÄVÄ ETÄISYYS

KÄSIDESI JA SAIPPUA PÄÄSEVÄT VIIRUKSEN RASVAKERROKSEN LÄPI JA VIIRUS KUOLEE

1 metri

KÄSIDESI SAIPPUA

VIIRUS

LUOTETTAVAA TIETOA SAAT:

www.thl.fi suomeksi
www.ecdc.eu englanniksi EU
www.cdc.gov englanniksi, espanjaksi USA
www.ksshp.fi KESKI-SUOMEN SAIRAANHOITOPIIRI
www.jyvaskyla.fi etusivulla linkki, josta saa ajankohtaista tietoa
 
valtakunnallinen puhelinneuvonta 0295 535 535 
arkisin 8-2, lauantaisin 9-15
 
Jyväskylän neuvontapuhelin 014 266 0133
ma-to 8-16pe 9-16 
muina aikoina keskussairaalan päivystys 116 117


